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PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 
Styrelsemöte för Kolmårdens Tennisklubb den 16 juli 2019, Kolmården. 

 

NÄRVARANDE 
Olle Classon, Elin Sjölander, Jimmy Steen, Niklas Strand, Ulrika Strand, Tobias Hellsing 

 

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE 
Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§ 2 VAL AV SEKRETERARE 
Mötet beslutade att välja Elin Sjölander att föra protokoll under mötet. 

§ 3 VAL AV JUSTERINGSPERSON 
Mötet beslutade att välja Tobias Hellsing att justera protokollet. 

§ 4 GODKÄNNANDE AV DAGORDNING 
Mötet beslutade att godkänna dagordningen. 

§ 5 FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
Elin föredrog föregående protokoll. 

Styrelsen beslutade att godkänna föregående protokoll från 20190618 och lägga det till handlingarna. 

§ 6 EKONOMI 
Ekonomin är i balans, vi har ca 14000 i kassan. 

§ 7 STATUSRAPPORT 

BANGRUPPEN  

Det kommer att läggas ut mera grus på banorna innan Holmen cup. 

VATTENGRUPPEN  

Vi inväntar en återkoppling från Nodra ang eventuellt avtal 
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§ 8 SPONSRING  
Grolls har tagit fram Pikétröjor. 

§ 9 ÖVRIGA FRÅGOR 
Holmen Paper Cup, hur ska de nyttja banorna? I dagsläget är alla banor uppbokade under perioden som det är 

tävling. Banorna kommer att användas 22/7, 26/7, 27/7. 

Kommande investeringar: Vad har vi absolut behov av att köpa in? Nätet på bana 2 börjar få hål i maskorna, 

borstar, grus, bättra på fasen på klubblokalen osv.  

Bolist Cup, En flopp så här långt. tror att vi var ute för sent och nådde inte ut till eventuella spelare.  

Tror personligen på sådana koncept för att locka spelare. Ska vi inför sensommaren köra på liknande för 

företagarna, Kolmårdens djurpark, skolan?  

 

Bakluckeloppis, vid tennisbanorna 31/8, 7/9, 14/9 kl 09.00-12.00 

 

Skytteklubben. Har haft ett första möte med dem. De gillar vår idé om att hålla till uppe vid tennisklubben.  

Diskussionen fortsätter.  

 

Rökförbud, ny lag som påverkar oss. Gäller per definition på inhägnade idrottsplatser, vilket våra tennisbanor är 

och skyltar har nu satts upp på anläggningen.   

 

§ 10 NÄSTA STYRELSEMÖTE OCH MÖTETS AVSLUTANDE  

Nästa styrelsemöte är den 20 augusti kl 19.00 I klubbhuset. 

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

Ordförande Olle Classon      Sekreterare Elin Sjölander 

 

Justeras Tobias Hellsing 
 


